
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde: tirsdag d. 6. august 2024 kl. 14.30 

Deltagere: Bo Balschmidt, John Winther, Bjarne Bue, Bjarne Raby, Bjarne 

Hallstrøm, Niels Petersen, Klaus Duch, Jane Pørtner 

Punkt  Beskrivelse Beslutning 

   
1 a) Godkendelse af referat fra 

seneste møde (11.06.2024). 
b) Bestyrelsen afholdt et 

ekstraordinært møde d. 2. 
juli. Der foreligger ikke referat 
fra dette møde. Bestyrelsen 
besluttede på dette møde at 
sælge ”Sølvhejren”, at købe 
en 4-åres inrigger i Svendborg 
roklub og at købe nyt 
løbebånd, en bicepstræner og 
en skuldertræner. 

a) Godkendt 
b) Referat fra dette møde er at finde på 

hjemmesiden og opslagstavle! 

2 Orientering fra 
formanden/næstformanden 

a) Vi har rotter langs 
nordfacaden. Rottemanden 
har sat «foderkasser» op! 

b) Fredensborg Roklub ønsker at 
besøge os til næste år, 
omkring d. 11. august. De 
bliver nok 35 til 40 roere! 

c) Brugerrådet for Maribosøerne 
har ikke holdt møde i et år! Vi 
søger at få gang i 
aktiviteterne. 

 
a) Ifølge rottemanden er vi tilstrækkeligt 

sikrede. 
b) Fredensborg er velkommen august 2025. 

MR stiller styrmænd til rådighed. Føres i 
årshjulet. 

c) MR er tilfredse og indforstået med de 
bestående regler for trafik på Søndersø. 

3 Aktuelle emner 
a) Evaluering af Sct. Hans-

arrangement. 
b) Klubkaproning. Hvordan 

sættes bådehold og skal 2-åres 
inriggere have 
tidsgodtgørelse? 

c) Kæntringsøvelse. Har vi 
redningsveste der ikke skal 
blæses op? 

d) Bådedåb. Hvad skal den ny 4-
åres inrigger hedde? 
Bådnavne skal enten være 

 
a) Fint arrangement i MR. 

Det kunne være en fordel med fælles fodslag 
mellem de to arrangementer.  
Båltalen kunne holdes ved bålet. Der har 
været ønsker om at fremrykke tidspunktet 
for båltænding af hensyn til børnefamilier. 
Ledlys på Kajakkerne gjorde sig ikke så godt 
som faklerne de forrige år. 
Bo forsøger at koordinere med spejderne og 
Kajakklubben. 

b) Bue er opmærksom på roernes forskellige 
ydeevner og teknikker. Ved brug af to-åres 



 
 

 
 

lokale stednavne eller 
fuglenavne fra vores skønne 
sø. Skal vi døbe den efter 
kæntringsøvelsen?  

e) Kanindåb. Benny, Lis Bente og 
Anita og er Steen Bertram 
døbt? 

f) Grillarrangement. 
Bordopsætning i bådehal, da 
formanden har lovet Sct. 
Georgsgilderne at de kan spise 
i samlingslokalet! 

g) Ansøgning om finansiering af 
ny motorbåd med motor. 

inriggere skal disse gives et forspring på tre 
minutter.  
 
 

c) John sørger for egnede redningsveste med 
fast flydemiddel. 

d) Bestyrelsen forslår ”Sølvhejren” . Båden 
døbes ved Kanindåbarrangementet. Bo 
spørger Anne Kobbelgaard om hun vil 
navngive båden efter kæntringsøvelsen. 

e) Bo døber og sørger for navne og beviser til 
Anita, Benny og Lis-Bente. 

f) Som sædvanligt dækker vi op udenfor, og i 
tilfælde af dårligt vejr dækker vi op i 
bådhallen. Vi skal selv medbringe alt service 
m.v. 

g) Bjarne Raby er klar d. 15. august til at sende  
ansøgning  om finansiering. 

 

4 Økonomi. Kassereren orienterer. 
 

God økonomi. 

5 Rokreds Sydhavsøerne. 
a) Den planlagte fællesroning i 

NFR d. 15. sept. aflyses. 

Tages til efterretning. 

6 Ansvarsområder 

 Tur og motion, Bjarne Bue 
 

 

Instruktion, Bo Balschmidt 
 

 

Kaproning, Bo Balschmidt 
 

 

Ungdom, Bo Balschmidt 
 

 

Materiel, Klaus Duch-Jørgensen 
 

Utæthed i ”Ormen” er lokaliseret til selvlænseren i 
bagbord under 7’eren. Overvejer at lakere Ormen 
udvendigt sidst i august. 

Broer og udenomsarealer Bjarne 
Hallstrøm 

Der er monteret ende- og sidestop på slæbestedet. 

Husudvalg, Bjarne Raby 
 

 

Træningsrum, Bjarne Raby 
 

Bjarne handler med det udskiftede løbebånd og får 
det nye fragtfrit leveret. 

Hjemmeside, Jane Pørtner 
 

Jane står for Hjemmesiden ikke nyhedsbrev. 

Sponsorer John Winther Hansen 
 

 



 
 

 
 

7 Næste møde. Forslag: onsdag d. 25. 
september kl. 16.00 

Godkendt. 

8 Eventuelt   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 

 

 


